

Referat fra bestyrelsesmøde i Rimsøhuset den 4.11.2018

Deltagere: Peter Niemann, Dorrit Carlsen, Kirsten Kristensen, Tune Olsen, Peter Danielsen, Susan Seldal og Poul Bang.

Ref: Poul

1. Godkendelse af dagsorden: De "frivilliges forhold" sættes på dagsordenen til næste møde.
Dagsorden godkendt
2. Spørgsmål/kommentarer fra medlemmerne:
Jette Andersen deltog ved dette punkt. JA påpeger den dårlige stemning i huset, som hun har oplevet på det seneste. Jette efterspørger mere engagement og positiv deltagelse i arrangementer – f.eks. arbejdsdage.
3. Siden sidst:
Bestyrelsen noterer med tilfredshed Nets tilbagemelding vedr. de "forsvundne" 15.000.
Godt, at de blev fundet.
4. Konflikthåndtering:
Bestyrelsen støtter op om formanden og beslutter at kontakte KFUM, som konfliktmægler i den aktuelle personkonflikt.
Formandskabet tilrettelægger samarbejdet med konfliktmægler og fremlægger plan på næste møde.
5. Status vedr. IT:
Arrangementsgruppen undersøger, hvilke aftaler der "ligger i kalenderen". SØS er tovholder
Tune orienterede om status for domæner og koder
6. Bookingsiden:
Formandskabet og Tune undersøger fortsat mulighederne for at forbedre det nuværende system. Det undersøges endvidere om muligt samarbejde omkring booking med vandrehjemmet i Gjerrild.
7. Hjemmesiden:
Vi overvejer opbygning af en ny hjemmeside. Der nedsættes en arbejdsgruppe:
Bodil, Tune og Poul, som mødes den 11.11.2018 kl. 12.00 – 14.00
8. Økonomi:
Gunnar Johanson inviteres til at indgå i arbejdet omkring budget og regnskab.
9. Tovholdermøde:
I forbindelse med medlemsmødet den 15.11.2018 kl. 13.00 vil Peter Danielsen orientere om tovholderfunktionen i de forskellige grupper.
10. Evt.: Hvis det er muligt rundsendes bilag sammen med dagsorden
11. Næste møde: **25.11.2018 kl. 12.00 – 14.00**